
ÅRSMÖTESPROTOKOLL 

BK FLAMMAN 

 

Datum: Söndagen den 27 april 2014 

Tid: 15:00 – 17:00 ca 

Plats: Rosa Stugan, Folkungagatan 28 

 

Närvarande: 21 medlemmar 

 

§ 1) Mötet öppnas 

Annsi Holst hälsade alla hjärtligt välkomna  

 

§ 2 o 3) Godkännande av dagordningen 

Mötet godkände dagordningen och ansåg att mötet var behörigt utlyst. 

 

§ 4) Val av ordförande för mötet. 

Sittande ordförande Annsi valdes till mötesordförande 

 

§ 5) Val av sekreterare för mötet 

Carina Bergström valdes till mötessekreterare 

 

§ 6) Val av justerare 

Ann-Sofie Eriksson och Maud Söderman valdes till justerare  

 

§ 7) Verksamhetsberättelsen 

Mötesdeltagarna läste tysta igenom verksamhetsberättelsen och efter ett par tillägg lades den 

till handlingarna.  

 

§ 8) Revisionsberättelsen 

Revisor Ann Wahlberg läste upp revisionsberättelsen och tillstyrkte att styrelsen beviljas 

ansvarsfrihet för den tid redovisningen omfattar. 

 

§ 9) Ansvarsfrihet 

Mötet tittade på budgetredogörelsen och beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid 

revisionen omfattar. 

 

§ 10) Val av styrelse för 2014 – 2015 

Följande personer valdes till styrelsen för BK Flamman  

Nyval: 

Ordförande 1 år: Carina Bergström 

Kassör 2 år: Anna-Greta Berlin 

Sekreterare 2 år: Annsofi Holst 

Omval: 

Ordinarie ledamöter 1 år: Mia Sandberg och Rose-Marie Lindh 

Styrelsesuppleant 1 år: Gun Eriksson 

 

§ 11) Val av revisor och revisorsuppleant 

Följande personer valdes till dessa uppgifter. 

Revisor 1 år: Ann Wahlberg 

Revisor sup 1 år: Aira Lindkvist 



§ 12) Val av valberedning 

Gunnel Söder och Ulrika Sjöberg valdes. 

 

§ 13) Val av UK för kommande säsong 

Barbro Hegvall valdes till UK 1 år. 

Anna Tjernéll Thorell valdes till UK vikarie vid behov, 1 år. 

 

§ 14) Val av diverse sysslor 

Följande personer valdes till dessa göromål. 

Festkommitté: Mia Sandberg, Britt Blomqvist och Birgitta Andersson 

Insamlare: (presenter/uppvakningar) Birgitta Andersson 

Tävlingsansvarig: Camilla Eklund 

Webansvarig: Hanna Hillman 

Lotteriansvariga: Mia Sandberg och Rose – Marie Lindh. 

 

§ 15) Inkomna skrivelser 

Uppland bowlingförbund har skickat ut en förfrågan om vi vill spela i Stockholmserien med 

Combo/Mix – laget? Annsi har svarat ja på detta. 

 

§ 16) Upptaktsmöte säsongen 2014-2015 

Mötet beslutade att ha mötet den 19 augusti 2014, kl 18:00 

Mötet beslutade efter omröstning att ha klubbmötena före träningen på tisdagar kl: 18:00 

 

§ 17) Övriga frågor 

A) Ska vi ha ett MIX – lag ihop med Pegasus? På detta svarade mötet JA. 

Pegasus som blir färre spelare till nästa säsong kommer kanske bara att kunna bidra med 2 

spelare/ match. Till detta sa mötet okey. Frågan ställdes om det fanns några som kunde tänka 

sig att ”dubbla” vissa spelhelger? Det var det många som kunde tänka sig. 

 

B) Eftersom ekonomin varit lite tunn i perioder under denna säsong så beslutade mötet om att 

höja medlemsavgiften till 200:- (till KM – priser, gravyr och dylikt). 

 

C) Mötet beslutade att även i år ta in en avgift på 300:- (för dem som har licens) till 

respengar. 

Gun meddelade att licensen ska vara betald senast 15 juni, samt att medlemsavgiften och 

res- pengen måste vara betald senast den 31 augusti. 

 

D) Är det några nya medlemmar på gång? I dagsläget vet vi inget om det. 

 

E) Birgitta gör i ordning nya matrikeln och mailar till medlemmarna. 

 

F) Annsi skriver ut och tar med Flammans stadgar till Åland för genomgång och ev. 

revidering. 

Om det är större revideringar som ska göras måste det vara 2 årsmöten innan beslut tas. 

De som vill ha stadgarna före Åland eller inte ska med, säger till Annsi så får de dem. 

 

 

 

 

 



G) Carina berättade om Ålandsresan. 

Betalning (500:-) till Carina senast den 24 maj (Flamman cup). Överskottet går till 

bensinpengar.  

Camilla och Anna fyller jämna år under året och berättade att de bjuder på maten på Åland. 

Det tackar vi ”gamlingarna”för! 

 

§ 18) Avslutning 

Annsi avslutade mötet och tackade för visat intresse. Vi sände även en tanke till vår vän  

Nilla som inte mår så bra. 

 

 

Fika och prisutdelning: 

Mia hade fixat väldigt goda smörgåstårtor och Annsi hade bakat en god kaka.  

Vi åt och smaskade medan Annsi delade ut KM priser och blommor. 

 

KM 1:a Barbro H     - Grattis                                                       Blommor och tack till: 

KM 2:a Camilla       - Grattis                                                       Gun avgående kassör 

KM 3:a Annsi          - Grattis                                                        Barbro avgående UK 

KM del 1: Camilla   - Grattis                                                        Lisen avgående sekreterare 

KM del 2: Hanna     - Grattis                                                        Birgitta avgående Webmaster 

 

 

 

Vid tangentbordet:                                                                 Ordförande: 

 

 

------------------------------------------                                     ----------------------------------------- 

Carina Bergström                                                                  Annsofi Holst 

 

 

 

 

 

 

Justerare:                                                                                  Justerare: 

 

 

-------------------------------------------                                      ----------------------------------------- 

Maud Söderman                                                                      Ann-Sofie Eriksson                                                                             

 

 

 

 

 

 


